
Inbreng van Ramona Rösener Manz namens PvdA Westerveld tijdens 
de eerste termijn van de behandeling van de begroting 2023 

Wij zien dat een kleine gemeente als Westerveld de ideale springplank is voor startende 
ambtenaren. Wij zien helaas dan ook dat sommige zich al vrij snel richten op andere 
grotere gemeenten waar mogelijk de uitdaging anders is.  
Begrijpelijk misschien maar dit kan in uitvoering zeker lastig zijn.  

Maar wij kennen zeker ook ambtenaren die al jaren de Gemeente Westerveld een warm 
hart toedragen en daar zijn wij dan ook heel blij mee. 
Een groot compliment voor het ambtelijk apparaat is hierbij dan ook zeker op zijn plaats. 

Kijkende naar 2022 vinden wij dat het college veel tijd had gebruikt om zich in te werken. 
Een eerste indruk was dan ook niet schokkend in de begroting. 
Als oppositie partij zagen wij in hetgeen, dat is gedaan, toch een aantal zaken die wij wel  
wilden benoemen. 

Startende bij de inleiding van de programmabegroting: 
Het college had rekening gehouden met een inflatiecorrectie, toch vrezen wij dat deze 
correctie onvoldoende zal zijn, de werkelijkheid kon wel eens negatiever uitvallen. 
Want hoe dacht het college een dergelijke tegenvaller op te vangen?  

En wat te doen met deze gesubsidieerde instellingen voor kunst en cultuur maar zeker ook 
voor dorpshuizen, voetbalverenigingen en scholen.  
Passen ze op deze toegekende subsidies een inflatiecorrectie toe?  

De Partij van de Arbeid is echt van mening dat hier een juiste inflatiecorrectie  
moet worden toegepast. Wij dienden daarom mede hiervoor een amendement in. 
Anders voorzien wij echt wel enorme problemen, waardoor het ons als Gemeente  
veel meer gaat kosten op de lange termijn. 
Zij verstrekken namelijk subsidies aan instanties, die voor onze Gemeente taken verrichten  
om de leefbaarheid te verbeteren en mogen we nooit in de kou laten staan. 
Laten we altijd voor elkaar blijven zorgen. 

Onvoldoende waren er nieuwe woningen gerealiseerd en daarbij zat zeker onvoldoende 
huur.  Niet voor niets brachten wij daarom recent de motie in, met steun van de andere 
partijen, voor 50 flexwoningen. Een pleister op de wond maar het was tenminste een start. 

De eerdere vraag van het college, om uitstel van het amendement, om meerdere locaties 
te zoeken voor grootschalige bouw keurden wij af. Ze hebben tijd gehad, er lag een 
duidelijke uitspraak van de raad, dus uitstel is voor ons geen optie.  

Onvoldoende zagen wij aandacht rondom de al jaren durende discussie over de 
gewasbeschermingsproducten. Ze kwamen niet verder dan vermelden van de pilot, vanuit 
de provincie Drenthe waar Westerveld ook aan deelneemt.  
Wij missen echt hetgeen ze ondernemen samen met inwoners. 
In de communicatie ligt er voor de gemeente een kans of opdracht. 

Nergens zagen wij ook terug wat de status van het convenant met telers is, moest het 
aangepast worden?   

Tevens vonden wij de opmerkingen rondom de biodiversiteit wat mager. Ik citeer, 
“Omvormen van intensief gazon naar bloemrijk grasland”. 
Meerdere partijen vroegen ook al om een betere biodiversiteit. 
Waar ze eigenlijk mee moeten komen is een Biodiversiteitsplan waarin ze samen met 
inwoners en bijv. een ecoloog een goed werkend plan kunnen laten opstellen. Dit alles om 
de diversiteit te verbeteren.  



Nu echt iets doen en een plan van aanpak maken voor de toekomst. 
Denk hierbij ook zeker aan groene daken, die nergens nog benoemd werden of aan ons 
water. Nog steeds lozen wij veel hemelwater weg via het riool, dit kan en moet anders. 
Denk ook aan de bermen waarin we al hele mooie resultaten zien. 

Financieel lijkt het goed te gaan met Westerveld, daar zijn wij blij mee. 
Het was ook een positieve overdracht van de vorige wethouder, die zijn zaken wat 
financiën betreft goed had gedaan.  

Wij wilden nog graag meegeven dat het op sommige stukken onbetrouwbaar  
en onveilig is zonder verlichting op sommige fietspaden. 
Het is goed dat er met het plan “Licht en duisternis” overbodig licht is weggenomen. 
Sommige fietspaden zijn al enkele jaren niet meer verlicht en dat is beter voor de natuur. 
De Gemeente koos voor de “Donker waar mogelijk, licht waar nodig” methode. 

Wij horen helaas toch verhalen over te donkere fietspaden. 
Ook over de randen die niet vlak zijn leveren vooral juist een gevaar op. 
Wij zouden toch graag een herziening krijgen op de verlichting waardoor de veiligheid  
gewaarborgd kan worden. 

Over de bestrijding van de eikenprocessierups hoorden wij ook weinig terug. 
Zo ook de Japanse Duizendknoop, hier was veel tijd en geld aan besteed. 
Hoe staat het daarmee? Is er een kentering in de snelle groei van deze exoten?  

Parkeren in de dorpen vroeg ook onze aandacht, inwoners krijgen steeds meer auto’s  
rondom een woning. Dit komt mede doordat kinderen steeds langer thuis moeten blijven 
wonen door o.a. de grote woningnood. 
Parkeer havens zijn prijzig maar grasbeton klinkers kunnen een goedkopere  
en duurzame oplossing zijn. 

Over onze vakantieparken.  
De voortgang met verbetering van de parken is in volle gang, dat steunen wij als Partij van 
de Arbeid.  

Maar keer op keer zullen wij aandacht blijven vragen voor sociale handhaving. 
Want klopt het dat zodra een onrechtmatige bewoner een brief ontvangt om met dwang 
het park voor een bepaalde datum te moeten verlaten, daarbij ook meteen hun 
huursubsidie stopt? Want hiermee zouden we deze groep mensen toch nog dieper in de 
problemen brengen. 
Mocht dat wel zo zijn denk dan alsjeblieft heel goed na, voor u hiermee zou beginnen. 
Overweeg dan ook zeker eerst de maatschappelijke en gevolgen. Want daarmee creëert de 
Gemeente volgens ons anders haar eigen vicieuze cirkel. 
En hierna kijkend, de goede parken hebben we ook echt nodig, we hebben tenslotte  
grote woningnood. 

Over het Lesturgeonplein Vledder, wij van de Partij van de Arbeid zouden toch  
echt graag zien dat deze aangepakt gaat worden. 

Of om in ieder geval een paar paden snel te laten aanpassen op en rond het plein  
om het veiliger te maken voor rolstoel en rollators gebruikers. 
We kunnen het echt niet weer op de lange termijn schuiven en willen graag duidelijkheid. 


